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Protokół nr 22/2020
z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
odbytego dnia 17 listopada 2020 r.

Posiedzenie Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
odbyło się zdalnie za pośrednictwem systemu wideokonferencyjnego Microsoft Teams
oraz systemu eSesja. Omawiane materiały są udostępniane na stronie internetowej
www.kedzierzynkozle.esesja.pl

W posiedzeniu uczestniczyli:

1) Wojciech Jagiełło – zastępca prezydenta ds. oświatowych i społeczno-
gospodarczych;

2) Krzysztof Mirecki – radca prawny;
3) Beata Kaczyńska-Pogwizd – kierownik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki;
4) Izabela Migocz – dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej i p.o. dyrektora

Muzeum Ziemi Kozielskiej;
5) Tomasz Radłowski – dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji;
6) Piotr Gabrysz – dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury;
7) Małgorzata Lipczyńska – radna miasta;
8) Grzegorz Chudomięt – radny miasta.

Obecność członków komisji - według obecności w systemie eSesja.

Ad 1.
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.

Otwarcia posiedzenia o godz. 16:05 stwierdzenia prawomocności obrad i powitania
dokonał przewodniczący komisji Andrzej Kopacki.
W chwili rozpoczęcia obrad nieobecna była radna Katarzyna Kukolka-Bogocz, która
dołączyła do posiedzenia.
Przewodniczący komisji stwierdził, że zostało osiągnięte kworum oraz, że obrady
Komisji Edukacji, Kultury i Sportu są prawomocne.

Ad 2.
Przyjęcie porządku obrad.
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Proponowany porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu nr 21/2020 z dnia 20 października 2020 r.
4. Zaopiniowanie propozycji wykazu imprez historycznych, kulturalnych

i sportowych planowanych przez gminę Kędzierzyn-Koźle na 2021 r.
5. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
6. Zakończenie obrad.

Przewodniczący komisji Andrzej Kopacki poddał pod głosowanie porządek obrad:

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (6)
Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Jacek Król,
Ireneusz Wiśniewski
PRZECIW (1)
Michał Nowak
NIEOBECNI (1)
Katarzyna Kukolka-Bogocz

Ad 3.
Przyjęcie protokołu nr 21/2020 z dnia 20 października 2020 r.

W związku z brakiem osób zgłaszających uwagi przewodniczący poddał pod
głosowanie ww. protokół:

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (7)
Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Jacek Król,
Michał Nowak, Ireneusz Wiśniewski
NIEOBECNI (1)
Katarzyna Kukolka-Bogocz
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Ad 4.
Zaopiniowanie propozycji wykazu imprez historycznych, kulturalnych
i sportowych planowanych przez gminę Kędzierzyn-Koźle na 2021 r.

Beata Kaczyńska-Pogwizd, kierownik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki
poinformowała, iż przedstawiony wykaz imprez może ulec zmianie, ponieważ nie
wiadomo jak będzie rozwijała się epidemia. Przypomniała, iż w tym roku udała się
tylko impreza „Mikołaj z Koźla”.

Izabela Migocz, dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej poinformowała, iż
wydarzenia odwołane przez koronawirusa nie przyniósł strat finansowych, nawet
odwołanie „Targów książki”, więc również zaplanowano owe wydarzenie na rok 2021
i jak co roku starają się o dofinansowanie, którego jeszcze nie udało się otrzymać.
Przypomniała, że rok 2021 jest rokiem Cypriana Kamila Norwida, więc planuje się na
wydarzeniu przypomnieć mieszkańcom o tym. Pani dyrektor zaznaczyła, iż
wydarzenia planuje się także zorganizować w miarę możliwości w dwóch formach
tj. stacjonarnej i online.

Piotr Gabrysz, dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury poinformował, iż ośrodek
również uczy się działania w sieci, ponieważ początek roku 2021 r. prawdopodobnie
rozpocznie się z wirusem . Od dnia 15 listopada na bilbordach wiszą zaproszenia do
sieci na profil Facebook-owy MOK-u na różne wydarzenia online.

Tomasz Radłowski, dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji zwrócił uwagę, iż
w chwili obecnej odmienne są przepisy dotyczące pływalni, hal sportowych, boisk. Już
od marca organizowany jest fitness online i dużo klientek wnioskuje, aby po epidemii
kontynuować fitness online, ponieważ taka forma zajęć jest wygodniejsza niż
stacjonarna. Od niedawna organizowane są zajęcia taneczne online z zespołem
„Bajlando”. W związku z tym Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji również jest
przygotowany na zajęcia zdalne w 2021 r. W wykazie imprez na 2021 r. zaplanowano
spływ kajakowy promujący walory turystyczne i krajoznawcze Kędzierzyna-Koźla,
który w bieżącym roku odbył się z frekwencją ponad 100%, ponieważ pojawiło się
ogromne zainteresowanie mieszkańców. Zaplanowano także rajd rowerowy
w terenach leśnych, ponieważ w tym roku także się odbył z powodzeniem. Natomiast
w 2021 r. planuje się połączenie spływu kajakowego z rajdem rowerowym. Impreza
będzie odbywała się pod nazwą „Kędzierzyński Dwubój”, a jeśli impreza będzie
cieszyła się powodzeniem to w 2022 r. będzie „Kędzierzyński Trójbój” z biegiem
przełajowym. Turnieje w szachach, siatkówka, biegi planuje się kontynuować. W
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związku z coraz większym zainteresowaniem mieszkańców biegami 2021 r. planuje
się pierwszy półmaraton na terenach leśnych oraz biegowe „Grand Prix”.

Michał Nowak wyraził zadowolenie z planowanych dodatkowych imprez związanych
z biegami, natomiast zasugerował, aby był również w Koźlu bieg, a nie tylko
w Kędzierzynie.

Dyrektor Tomasz Radłowski poinformował, iż nie planowano biegu w Koźlu,
ponieważ prawdopodobnie w 2021 r. będzie przebudowywana ul. Czerwińskiego.
Dodał, iż jeżeli ulica nie będzie modernizowana to „Bieg Koziołków” odbędzie się w
Koźlu.

Izabela Migocz, pełniąca obowiązki dyrektora Muzeum Ziemi Kozielskiej
poinformowała, iż ma nadzieję, że w 2021 r. będzie możliwość zorganizowana 100
rocznica III powstania śląskiego. W przyszłym roku planuje się seminarium,
konferencję archeologiczną oraz inne działania propagujące historię i kulturę
Kędzierzyna-Koźla. Konferencja etnograficzna również będzie kontynuowana. Pani
dyrektor ma nadzieję, że niedługo będzie można otworzyć muzeum i udostępniać
zbiory. Przypomniała, iż w chwili obecnej można zapoznać się w wersją elektroniczną
muzeum w trzech językach: angielską, niemiecką i czeską.

Michał Nowak zapytał o szczegóły dotyczące animacji spotkań zespołu do badań nad
genezą grodu.

Pani dyrektor wyjaśniła, iż ta nowa inicjatywa wynika z potrzeb społecznych.
Wszyscy chętni mieszkańcy będą mogli przyjść wymienić się swoimi informacjami.

Przewodniczący komisji Andrzej Kopacki poinformował, iż dyskusja została
wyczerpana w związku z tym komisja zapoznała się oraz przyjęła ww. propozycje.

Ad 5.
Sprawy bieżące i wolne wnioski.

Hanna Białas złożyła wniosek w przedmiocie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia
regulaminu określającego zasady i tryb przyznawania nagród za szczególne
osiągnięcia w dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury
oraz wysokości tych nagród, aby osoby niezamieszkałe w Kędzierzynie-Koźlu
również mogły otrzymywać nagrody o których mowa w uchwale.

Przewodniczący komisji poddał pod głosowanie wniosek:
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Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (7)
Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Jacek Król,
Michał Nowak, Ireneusz Wiśniewski
BRAK GŁOSU (1)
Katarzyna Kukolka-Bogocz

Radna Katarzyna Kukolka-Bogocz poinformowała, iż ma problem z systemem do
głosowania, ale jest „za” przyjęciem wniosku.

Komisja jednogłośnie pozytywnie (8 głosów ,,za”) przyjęła wniosek.

Komisja ustaliła termin kolejnego posiedzenia zdalnego na dzień 8 grudnia
godz. 16:00.

Ad 6.
Zakończenie obrad.

Przewodniczący obrad podziękował za udział w posiedzeniu, po czym o godz. 17:30
zamknął obrady Komisji Edukacji, Kultury i Sportu.

PRZEWODNICZĄCY KOMISJI (-)

Andrzej Kopacki

Protokołowała Joanna Motyl


